
Interpelácia č. 27/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Ing. Bulla: 

V akom stave je projekt TIOP. Vieme, že bolo povedané, že tohto roku by sa mali začať 

reálne stavebné práce na Termináli integrovanej osobnej prepravy. Vieme v akom stave je, 

pretože občas sa pozriem na Vestník verejného obstarávania, žiadne obstarávanie na 

dodávateľa týchto práca tam zverejnené zatiaľ nebolo.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pokiaľ nebolo, tak pravdepodobne sme tesne pred vyhlásením, pretože zo strany mesta boli už 

vykonané všetky kroky z pohľadu stavebného konania a povolení. Takisto z informácií, ktoré 

máme je zrejmé, že došlo k majetkovému vysporiadaniu medzi Železnicami SR 

a spoločnosťou ARRIVA. Čiže, z hľadiska procesnosti, aj na základe toho aké informácie 

máme priamo z Košického samosprávneho kraja, sme momentálne v stave pred vyhlásením 

súťaže verejného obstarávania na dodávateľa.   

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


